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Nummer Motie of 
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I.M.11

Partij:
Juist 495

Motie/amendement

Onderwerp: fietsenstalling Station

Overwegende dat:
de fietsenstallingen bij het station nu al overvol zijn;
het personenvervoer op het spoor nog zal toenemen door de treinverbinding met België die
gerealiseerd gaat worden;
er aan de kant van de Julianalaan een extra fietsenstalling gerealiseerd kan worden;
in overleg met de NS kan worden bezien of deze fietsenstalling een toegang tot het perron kan
krijgen;

Draagt het college op om:
1. met de NS in overleg te gaan over de realisatie van een toegang van een extra fietsenstalling
aan de Julianalaan tot het perron en de raad over de resultaten daarvan te informeren;

2. in 2018 een uitgewerkt voorstel (inclusief kredietvoorstel) aan de raad voor te leggen voor de
realisatie van extra fietsenstalling aan de Julianalaan met toegang tot het perron.
En gaat over tot de orde van de dag.

Juist 495,
Rolf

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
 Het station van Weert is in 2013 voorzien van nieuwe fietsenstallingen. Het aantal fietsenstallingen 

is gebaseerd op onderzoekscijfers die Prorail en NS hanteren voor IC-stations. De fietsenstallingen 
zijn mede dankzij een rijkssubsidie “Ruimte voor de fiets” bekostigd. De stallingen zijn eigendom 
van de NS. De gemeenteraad heeft in 2013 de locaties van de fietsenstalling bepaald. In 2015 zijn 
door de gemeente Weert op verzoek van de gemeenteraad circa 100 aanvullende fietsenstallingen 
nabij het busstation aan de Sint Maartenslaan geplaatst. Op dit moment is onvoldoende bekend of 
en in hoeverre de nieuwe ontwikkelingen ten aanzien van personenvervoer Weert – Hamont leiden 
tot een toename van stallingsruimte. Wanneer deze spoorverbinding leidt tot fysieke aanpassingen 
van het spoor, de perrons en/of de toegang tot deze perrons kan onderzocht worden of de 
onderdoorgang naar de perrons verlengd kan worden tot aan de Julianalaan en of een aanvullende 
fietsenstalling aan deze zijde haalbaar is.

 Naar verwachting zal het haalbaarheidsonderzoek van het doortrekken van het personen vervoer 
Weert – Hamont niet in 2018 afgerond zijn. Het is daarom niet mogelijk om in 2018 met een 
uitgewerkt plan en kredietvoorstel te komen. 

Gelet op het vorenstaande ontraden wij deze motie. 




